
R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 

 

                 Încheiat azi 29.04.2011, cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006.      

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absenti motivati 1, dl. Vlaic Violeta. 

 Dl. Secretar solicită propuneri pentru desemnarea următorului preşedinte de şedintă în 

următoarele 90 de zile, sens în care dl. Drăgan Sandu  propunând-o în această funcţie pe d.na Buzaş 

Fekete Maria. 

 Se supune la vot această propunere şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Buzaş Fekete Maria supune la vot procesul verbal  al şedinţei din data de 25.03.2011, 

care se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot procesul verbal din data de 04.04.2011 care se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot procesul verbal din data de 12.04.2011 şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Buzas Fekete Maria supune aprobării  ordinea de zi  suplimentată cu încă  5 proiecte de 

hotărâri avizate în prealabil de comisiile de specialitate. 

 Dl. Szarga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbansim,  privind 

aprobarea închirierii în condiţiile legii a unei suprafeţe de 18,4 mp,  în spatele blocului A1 din P.ţa 

Republicii nr, 39. 

 D.na Rus Eufemia din partea SC Mag SRL arată că doreşte să închirieze acest teren amiabil. 

 Dl. Torok Ferencz consideră că este necesar acordul locatarilor din blocul respectiv. 

 Dl. Primar  arată că dacă se aprobă proiectul de hotărâre,  terenul va fi scos la licitaţie  şi orce 

persoană interesată putând să participe,  şi de asemenea este necesară aprobarea a cel putin jumătate 

din numărul  locuitorilor din acest bloc. 

 D.şoara Cozea Marinela consideră că trebuie respectată Legea nr. 213/2009 în sensul că fiind o 

proprietate comună este necesar acordul majorităţii locatarilor. 

 Dl. Paşcalău Vasile din partea locuitorilor din Bl A1, arată că este vorba de spaţiul verde, 

locatarii nefiind de acord ca acesta să fie închiriat. Arată de asemenea că cei de la magazin şi-au făcut 

un depozit de lemne, înainte de acestea fiind un gard viu pe acest amplasament. 

 Dl.  Lazăr Ioan  răspunde d.lui consilier Paşcalău Ionel, arătând că terenul în cauză este pe  

domeniul public. 

 Dl.  Pădurean Răzvan  arată  -  cota indiviză a locatarilor cuprinde trotuarele din jurul blocului. 

 Locatarii blocului A1 prezenţi îşi exprimă dezacordul faţă de intenţia de închiriere a acestui 

teren, dl. Primar menţionând că este necesar acordul acestor locatari în cauză. 

 Dl. Torok Frencz  consideră că ar trebui supus la vot proiectul, în prealabil trebuind obţinut 

acordul locatarilor. 

 Dl. Abrudan Sorin  menţionează că fie  aprobat proiectul de hotărâre sau nu  pentru o eventuală 

construcţie la autorizare pentru construcţie este nevoie de acordul proprietarilor. 

 Dl. Drăgan Sandu solicită să se ţină cont de necesitatea păstrării spaţiilor verzi. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 11 voturi pentru şi 3 abţineri, Drăgan 

sandu, Paşcalău Ionel,  Buzaş Fekete Maria.  

 Dl.  Szraga Zoltan prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aporbarea inchirierii în condiţiile legii, a unei suprafete de 25 mp în faţa blocului P.ţa Republicii nr. 39. 

 Dl.  Bâlc arată că în situaţia în care va câştiga licitaţia,  doreşte să  amplaseze o terasă. 

 Dl. Primar arată că este aceaiaşi situaţie cu cea de la proiectul de hotărâre precedent, arătând că 

va fi organizată o licitatie în acest sens. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 11 voturi pentru şi 3 abiţineri, Drăgan 

Sandu , Pascalău Ionel, Buzaş Fekete Maria. 



 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comsia de urbansim, privind 

închirierea unui  amplasament domeniu public în suprafata de 49 mp,  în fata imobilului din P.ţa 

Victoriei nr. 40, pentru amenajare terasă. 

 D.şoara Cozea Marinela  propune un amendament potrivit căruia terasa să fie ridicată în 

15.10.2011. 

 Dl. Torok Ferencz arată că,  proiectul terasei, dacă nu  este cu caracter provizoriu nu se 

autorizează, să se specifice perioada contractului şi să se verifice construcţia care va fi edificată. 

 Dl.  Farkaş Marius solicită să se stabilească perioada de închiriere şi suprafaţa trotuarului care 

va rămâne. D.na Buzaş Fekete Maria propune ca perioada de închiriere să fie 01.05.2011- 01.11.2011, 

iar dl. Torok Ferencz  propunând  o dată clară  pentru acest an de funcţionare a terasei. 

Se supune la vot amendamentul perioadei de închiriere a acestei terase, respectiv  01. 05 – 31. 

10.2011 şi se aprobă cu 10 pentru şi 4 abţineri, Sanfira Ionuţ, Pascalău Ionel, Drăgan Sandu, Abrudan 

Sorin. 

Se supune la vot ca trotuarul să rămână pe vechiul amplasament şi se 

aprobă cu 13 voturi  pentru şi o abţinere dl. Abrudan Sorin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre împreună cu cele 2 amendamente şi se aprobă cu 11 

voturi  pentru şi 3 abţineri – Abrudan, Drăgan, Varga. 

D.na  viceprimar prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind aprobarea 

executiei bugerare la 31.03.2011 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie pubşlică,  

privind aprobarea Planului de mobilizare pe anul  2011  

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică  

privind aprobarea Parteneriatului cu Consiliul Local Mărgău în vederea protejării mediului,  prin 

recuperarea deşeurilor de rumeguş 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela  prezintă proiectulş de hotărâre avizat de comisia de învăţământ 

cultură, privind aporbarea Programului manifestărilor cultural artistice cu ocazia – Zilelor Huedinului. 

D.na Buzaş Fekete Maria îşi exprimă nemulţumirea faţă de conţinutul la final al programului 

alcătuit de Casa de Cultură, dl. Farkaş Marius  menţionând că nu sunt prevăzute sumele necesare 

organizării acestei manifestări. 

 Dl Primar mentionează că premiile pentru familiile  care  au împlinit 50 ani de la celebrarea 

căsătoriei, respectiv la împlinirea vârstei de 100 ani,  se acordă şi personalor care au avut aceste 

aniversări anul trecut. De asemenea acordă lămuriri cu pivire la delegaţiile din oraşele înfrăţite care vor 

fi prezente menţionând că, Consiliul Judeţean va pune la dispozitie un microbus pentru efectuarea 

vizitelor acestei delegaţii în zona apropiată oraşului. De asemenea arată că va fi organizată o şedinţă 

solemnă  de consiliu pentru data de  20 .05.2011 la ora 10,00, pentru primirea delegaţiilor străine, 

prezentând programul vizitelor acestor deletatii. 

Acordă detalii suplimentare cu privire la  orele de desfăşurare a activităţilor cu ocazia Zilelor 

Huedinului. 

Dl Primar solicită concursul d.nei Cozea Silvia în vederea asigurării accesului cât şi a 

prezentării muzeului memorial O.GOGA  delegatiilor străine. 

 D.şoara Cozea Marinela  solicită ca în afişele care vor fi realizate să fie indicate orele acestor 

manifestări. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea bilantului, a contului de profit si 

pierdere la SC Crişul SA  şi se aprobă cu 9 voturi  pentru şi 5 abţineri Cozea Silvia,  Farkaş Marius, 

Abrudan Sorin, Sanfira Ioanut, Drăgan Sandu. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea 

transformării comparimentului  SPCLEP,  în serviciu şi a Organigramei acestuia. 

Se supune la vot şi se aprobă  proiectul de hotărâre privind decernarea Titlului de Cetăţean de 

Onoare al  oraşului  Huedin,  d.nei EGER ENIKO cu 12 voturi pentru şi 2 abţineri - Abrudan Sorin şi 

Sanfira Ionuţ. 



Se supune la vot şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi 1 abţinere  dl.Farkaş Marius proiectul de 

hotărâre privind aprobarea închirierii în condiţiile legii,  a unui cabinet stomatologic în cadrul fostei 

Policlinici  Huedin 

Se supune la vot şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi 1 abţinere -  Farkaş  Marius proiectul de 

hotărâre privind aprobarea închirierii în condiţiile legii,  a unui cabinet medical în cadrul fostei 

Policlinici  Huedin. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea cuprinderii 

în statul de funcţii al Spitalului orăşenesc Huedin, a postului de medic  radiologie şi imagistica 

medicală. 

Se supune la vot şi se aprobă in unanimitate proiectul de hotărâre  privind aprobarea 

modificării Statului de  funcţii  al Spitalului orăşenesc Huedin.  

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea Statului  

de Funcţii al Spitalului orăşenesc Huedin, 

Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea asigurării folosinţei gratuită a Serviciului 

de Ambulanţa Cluj, a imobilului în care - şi desfăşoară activitatea Secţia de Ambulanţă Huedin. 

Dl. Cozea Dan acordă lămuriri,   în sensul că potrivit Legii nr. 215/2001 Consiliul Local poate 

acorda în folosinţă gratuită pe perioada determinată, imobile,  unor instituţii publice pentru satifacerea 

unor interese de ordin public. 

Dl. Abrudan Sorin arată că ar trebui separate serviciile de utilităţi de cele la Jandarmerie, d.na 

viceprimar  menţionând că sau procedat în acest sens urmând ca şi deservirea cu energia electrică să se 

separe. 

Dl.  Drăgan  Sandu menţionează că Serviciul de Ambulantă este vital pentru oraş. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre  şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na  Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre  privind aprobarea prelungirii liniei de credit  

la CEC Cluj al SC Crişul SA, lămuriri  suplimentare acordând dl. Varga Andrei  şi d.na Buzaş Fekete 

Maria. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 9 voturi pentru şi 5 abţineri,  Abrudan 

Sorin , Sanfira Ionuţ, Cozea Silvia,  Farkaş Marius,  Drăgan Sandu. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului 

pe anul 2011 al SC Transim SA. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea bilanţului 

economic, contului de profit şi pierdere şi situaţiile financiare ale SC Transim SA,  la 31.12.2010. 

Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea pe anul 2011 a amplasării teraselor 

provizorii.  

Dl. Handraluca Mircea răspunde d.lui Pascalău Ionel că se va solicita certificatul  fiscal pentru 

dovedirea plăţilor taxelor către Consiliul Local în cadrul Caietului de Sarcini pentru firmele care doresc 

să închirieze spaţiu pentru terasă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi o abţinere 

dl.Paşcalău Ionel. 

 Se prezintă proiectul de hotătâre privind complectarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 

49/2011 pentru stabilirea suprafeţei care face obiectul cererii de subvenţie la APIA Cluj,  pe anul 2011. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Se prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ privind aprobarea decernării 

premiului de excelenţă pentru eleva Costea Carla, dl. Farkaş menţionâ că liceul nu are un premiant la 

această categorie. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate, inclusiv suma de 300 lei 

pentru premiere. 

Se supune  la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  

privind aprobarea cotei de cofinanţare în sumă de 616.767,89  lei  către CNI pentru lucrări de execuţie 

la Casa de Cultură Huedin. 

Dl. Primar menţionează că procentul de 26% reprezintă cota de participare a Consiliului Local 

la această investiţie, la cap. dotări, mai fiind nevoie de 200.000 lei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 



Se supune la vot şi se aprobă in unanimitate proiectul de hotărâre avizat de comisia economică 

privind aprobarea cotei de cofinanţare în sumă de 45.122,89 lei  către CNI,  pentru furnizare şi montare 

dotări  la Casa de Cultură Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre  avizat de  comisia  economică privind aprobarea 

 introducerii în Inventarul domeniului public al oraşului Huedin, a suprafetei de 12,1 ha aferent Staţiei 

de pompare Bologa,  respectiv  a valorii de inventar. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl Drăgan prezintă informarea cu îndeplinirea H.C.L pe luna martie 2011. 

D.na Buzaş Fekete maria  felicită în  numele Consiliului Local Huedin pe d.nii consilieri 

Torok Ferencz, Varga Andrei,  Paşcalău Ionel cu ocazia sarbătoriri zilei de naştere. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

                Preşedinte de şedintă,                               Secretar,  

                  Buzaş Fekete Maria            Cozea Dan  


